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De begroting voor 2025 is zo opgezet, dat deze zo veel mogelijk correspondeert met dejaarrekening. Gedeeltelijk zijn ook de nummers, aan de linkerzijde, toegevoegd dievoortkomen uit de jaarrekening van 2023. In tweede en derde kolom van de begroting is tezien hoe de inkomsten en uitgaven in 2023 waren en hoe deze , volgens de oude opzet, warenbegroot.
Het bovenste gedeelte geeft een overzicht. Onderaan, na berekening van het totaal resultaatvan tuin plus keuken plus inkoop, staan een aantal baten en lasten verder uitgesplitst, zodatdaar meer in detail kan worden gezien hoe inkomsten en uitgaven zijn opgebouwd.
Voor de tuin verwachten we in 2025 een verlies, dat wordt gecompenseerd door de winst vanKeuken en Inkoop, zodat we als gehele organisatie op een bescheiden winst uitkomen.
De begroting is gemaakt op basis van een contributie van € 116. Nu is voor het eerst sinds eenaantal jaren een contributieverhoging toegepast, op voorwaarde dat de ALV deze goedkeurt.In 2024 was de contributie € 113; dat betekent een kleine 3% verhoging, in lijn met de inflatie.De komende jaren zal de contributie zo mogelijk met de inflatie mee gaan.
De huur door de Gemeente Rotterdam te rekenen aan ons is zo goed mogelijk begroot opbasis van de gegevens die nu ter beschikking staan. De huur wordt doorgerekend naar deleden, zodat dit geen invloed heeft op ons resultaat.
De te ontvangen contributies en bijdragen zijn in 2025 hoger dan voorheen, omdat we in datjaar nog contributie aan de AVVN verschuldigd zijn. Ook hier geldt, dat dit doorgerekendwordt aan de leden.
We hebben een aparte post “Consumpties vrijwilligers” ingevoerd. Bovendien staat er nu eenpost “Evenementen” waarvan het totaal het resultaat is van de deelbegrotingen die zijnaangeleverd door de Evenementen Commissie. De evenementen staat onderaan de begrotinguitgesplitst.
Wat in de begroting niet te zien maar wel van belang is, is de verhoging die de leden gaan zienop de factuur van februari 2025. De Gemeente Rotterdam is bezig per jaar de huur met eenaanzienlijk percentage te verhogen, waardoor dit volgend jaar op de factuur te merken zalzijn. Ik schat dat het gaat om 10 tot 15%.Wie veel stroom gebruikt zal de verlaging van het tarief van ENECO dit jaar goed merken enzal de minst grote verhoging gaan zien. Voor wie weinig stroom gebruikt zal de verhogingrelatief groter uitvallen.Een kleine tegenvaller is ook dat naast de bijdrage voor het Platform van € 10 nog een jaarAVVN contributie betaald moet worden.
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